
نقشه ۹۰ سرقت روی پاکت سیگار
اردیبهشت 29, 1393

 جوان تحصیلکرده بعد از آشنایی در زندان تصمیم به سرقت از خانهها
گرفتند.

آنها نقشههای سرقت را روی پاکت سیگار میکشیدند.اسفندماه سال
گذشته مردی نزد پلیس آگاهی خرم آباد رفت و خبر از سرقت 20میلیون
تومانی از خانهاش داد. وی گفت: همراه خانوادهام برای رفتن به
مهمانی از خانه خارج شدیم اما نیمههای شب وقتی برگشتیم دیدیم که
دزدان با شکستن قفل در وارد خانه شده و لوازم باارزشمان را
دزدیدهاند. آنها در این سرقت الایدی، فرش، دوربین عکاسی، لپتاپ و

طلاهای همسرم به ارزش حدود 20میلیون تومان را با خود بردهاند.

با این شکایت تحقیقات برای شناسایی دزدان شروع شد و در ادامه
مأموران با سرقتهای مشابه دیگری هم روبهرو شدند. همه این سرقتها
در مناطق مرفهنشین و با روش شکستن قفل (توپی زنی) و زمانی صورت
گرفته بودند که صاحبخانه در خانه نبود. در حالی که تحقیقات ادامه
داشت یک شاهد چند وقت پیش سرنخی را در اختیار تیم تحقیق قرار
داد. اوگفت: در خیابان مشغول بودم که یک خودروی پژو را دیدم.
2نفر داخل آن نشسته بودند و همزمان 2مرد دیگر درحالیکه یک ال سی
دی، قالیچه و وسایل دیگری در دست داشتند از یک خانه ویلایی خارج
شده و به سمت پژو رفتند. چون احتمال میدادم آنها سارق باشند

شماره پلاک ماشین را برداشتم.

با این سرنخ مأموران به مردی به اسم سلیمان رسیدند که پیش از این
نیز به اتهام سرقت به زندان رفته و بتازگی آزاد شده بود. او هفته
گذشته دستگیر شد و در بازجوییها گفت: وقتی به جرم سرقت در زندان
بودم با جوانی به نام محمد آشنا شدم. او هم جرمش سرقت بود. در
آنجا نقشه کشیدیم که بعد از آزادی دوباره دست به دزدی بزنیم.
وقتی در زندان بودیم برای سرقتهایمان نقشه میکشیدیم. این نقشهها
را روی پاکت سیگار میکشیدیم تا کسی متوجه آنها نشود. پس از آزادی
به سراغ خانههایی رفتیم که از قبل نقشه دستبرد به آنجا را کشیده
بودیم. ابتدا زنگ خانهها را میزدیم و وقتی مطمئن میشدیم کسی خانه
نیست با شکستن قفل وارد آنجا میشدیم و دست به سرقت میزدیم. با
پولهای بهدست آمده از این راه نیز تفریح و خوشگذرانی میکردیم.
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بعد از اعتراف این متهم، 3همدست دیگر وی و 2مالخر نیز دستگیر
شدند.

سرهنگ دالوند رئیس پلیس آگاهی استان لرستان با اعلام این خبر به
همشهری گفت: اعضای این باند به 90فقره سرقت از خانهها اعتراف
کردند که ارزش ریالی آن بیش از 2میلیارد تومان است. وی ادامه
داد: متهمان که تحصیلکرده هستند و لیسانس و فوق دیپلم دارند با
قرار قانونی در اختیار قاضی پرونده قرار گرفتند و تحقیقات از

آنها همچنان ادامه دارد.

ــدامم ــایی: از اع ــل آمریک قات
فیلمبرداری کنید

اردیبهشت 29, 1393

پس از جنجال بسیار به خاطر یک اعدام در اوکلاهاما، یک اعدامی
منتظر اجرای حکم خواستار آن شده که از اعدامش فیلمبرداری شود.

شبکه خبری زد د اف آلمان گزارش داد، وکلای این اعدامی که قرار است
روز چهارشنبه با تزریق سم اعدام شود، خواستار دریافت اطلاعات دقیق
درباره ترکیب شیمیایی سمی که قرار است به کار گرفته شود، شدهاند.

آنها اثبات کردهاند این محکوم به اعدام به خاطر بیماری که به آن
دچار است، ممکن است حین اعدام دچار خفگی شود.

به گفته آنها، در این صورت اجرای حکم اعدام ناقض قانون اساسی
آمریکا خواهد بود که “مجازات بیرحمانه” را منع کرده است.
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هشـدار نسـبت بـه شیـوع اماس در
ایران

اردیبهشت 29, 1393

کارشناسان نسبت به شیوع بیماری اماس در کشور هشدار میدهند اما در
عین حال، معتقد هستند که چشمانداز اقدامات درمانی برای کنترل

حملات این بیماری، روزبهروز امیدوار کنندهتر خواهد شد.
چندی قبل، حسین کاکاوند، رئیس کمیته مشارکتهای مردمی انجمن  اماس
ایران اعلام کرد که روزانه 4نفر در تهران به این بیماری مبتلا
میشوند اما روز گذشته، دکتر مژگان قهاری، متخصص مغز و اعصاب و
عضو کمیته علمی انجمن اماس ایران در گفتوگو با همشهری، این آمار
را غیرعلمی دانست و البته اذعان کرد که شیوع این بیماری در ایران
به مرحله هشدار رسیده، بهطوری که این بیماری در ایران از شیوع
پایین (12در 100هزار نفر) به شیوع متوسط حدود 50در 100هزار نفر

رسیده است.

بیماری ام اس (multiple sclerosis) یعنی سفتی و تصلب چندگانه و
متعدد در سیستم عصبی مرکزی است. بهدلیل آنکه التهاب پلاکها بیشتر
در سیستم عصب مرکزی و مغز و نخاع بهوجود میآید از این بیماری
بهعنوان بیماری شایع مغز و اعصاب نام برده شده است. علت اماس،
نامشخص اعلام و گفته شده که اماس یک بیماری خودایمنی است، به این
معنی که در این بیماری، دستگاه ایمنی بدن فرد به سلولهای عصبی
حمله میکند و غلاف میلین اطراف سلولهای عصبی مغز و نخاع را از بین

میبرد.

میزانی از مغز و نخاع که تحتتأثیر این حملات از بین میروند، شدت و
وخامت بیماری را مشخص میکند و به همین علت است که شدت آن در
افراد مختلف متفاوت است. علایم بیماری از فردی به فرد دیگر متغیر
است و در همه افراد به یک شدت بروز نمیکند. معلولیت ناشی از
بیماری اماس، تنها درصدی از مبتلایان را درگیر میکند. بین نخستین
حمله تا حمله بعدی ممکن است ماهها تا سالها فاصله وجود داشته
باشد. نکته مهم آن است که اگر از زمان بیماری، 5تا 10سال گذشته

باشد و فرد ناتوانی جدی نداشته باشد، بیماری خوش خیم است.
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علائم بیماری اماس

دکتر مژگان قهاری، متخصص بیماریهای مغز و اعصاب و عضو کمیته علمی
انجمن اماس ایران، درباره علائم عمومی بیماری اماس گفت: حدود
90درصد از بیماران، خستگی را در طول شبانهروز تجربه میکنند در
این حالت، فرد ممکن است خواب و استراحت هم داشته باشد اما احساس
خستگی کند. حدود 60 درصد از بیماران به گرما حساسیت دارند. یک
سوم از بیماران، هنگام خمکردن سر به سمت پایین، احساس برقگرفتگی

از ناحیه گردن تا کمر میکنند.

40درصد بیماران، تاری دید یکطرفه دارند و علاوه براین ممکن است
فرد نتواند رنگها را بهخوبی تشخیص دهد. تعدادی از بیماران، علائم
حسی، حرکتی و تعادلی دارند. البته، این علائم بسته به اینکه
پلاکهایی که ماهیت التهابی دارند کدام اندام را درگیر کند در همان

نقاط بروز میکند.

بیحسی، بدحسی، گز گز و مورمور در نواحی مختلف بدن مثل دست، پا،
نیمه صورت زبان، سر و گردن، پا تا شکم یا سایر اندام. مشکلات
حرکتی و تعادلی، همچون احساس سنگینی و ضعف در اندامهای مختلف.
مشکلات تعادلی وقتی بروز میکند که ضایعات التهابی در ساقه مغز و
یا مخچه ایجاد شود در این حالت حرکات دست و پای فرد تعادل ندارد
و فرد به یک طرف متمایل میشود. اختلال در بلع، تکلم، دوبینی و
راهرفتن هم میتواند بخشی از علائم باشد. 60 درصد از بیماران هم از
مشکلات رودهای، ادراری و یبوست رنج میبرند. باید توجه داشت که
علائم اماس باید حداقل 24ساعت ادامه داشته و پایدار باشد. دکتر
قهاری در عین حال معتقد است که اقدامات درمانی برای کنترل حملات

ام اس روز به روز امیدوارکننده تر میشود.

ـــورده؛ ـــت نخ ـــذاکرات شکس م
امیدواریم تا ۳۰ تیر به توافق
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جامع برسیم
اردیبهشت 29, 1393

عباس عراقچی معاون وزیر امور خارجه و عضو ارشد تیم مذاکره کننده
ایران در کمیسیون اعلام کرد که مذاکرات ایران با ۱+۵ شکست نخورده

است و این گفتگوها همچنان ادامه خواهد داشت.
حجتالله خدایی سوری عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس در گفتگو با خانه
ملت با اشاره به حضور عراقچی عضو ارشد تیم مذاکرهکننده هستهای
ــات ــی از موضوع ــت: یک ــیون ، گف ــن کمیس ــه ای ــور در جلس کش
امروز(28اردیبهشت) کمیسیون امنیت ملی، بررسی مذاکرات وین بوده

است که عباس عراقچی به همین منظور در کمیسیون حضور یافت.

نماینده سلسله و دلفان با بیان اینکه عراقچی در این نشست جزئیات
مذاکرات وین را تشریح کرد، گفت: عضو ارشد تیم مذاکره کننده
هستهای کشورمان با 1+5  اعلام کرد که در برخی از مسائل با 1+5 به
نتیجه نرسیدیم ولی پیگیر هستیم که در فازهای بعدی گامهای خوبی در

توافق هستهای داشته باشیم.

خدایی سوری با بیان اینکه عراقچی اعلام کرد که اختلافات ما با 5+1
در برخی موارد زیاد است، تصریح کرد: طبق گفته عراقچی تفاهم در هر
موضوعی فعلا مقدور نیست و 26 الی 30 خردادماه دور بعدی مذاکرات
انجام خواهد شد ولی در این فاصله امکان دارد مذاکرات غیر رسمی

نیز صورت پذیرد.

وی با بیان اینکه عراقچی در جلسه کمیسیون اعلام کرد که مذاکرات
شکست نخورده است، افزود: عضو ارشد تیم مذاکره کننده هستهای
کشورمان با 1+5 اعلام کرد که مذاکرات مراحل خود را ادامه میدهد
ولی هرچه جلوتر میرویم  سختتر خواهد شد و ما امیدواریم که تا 30
تیرماه به توافق برسیم ولی اگر این توافق حاصل نشود کار سختتر

خواهد شد.

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی گفت: اعضا
کمیسیون نیز در این جلسه نظرات خود را پیرامون مذاکرات هستهای و
الزاماتی که تیم مذاکرهکننده کشورمان باید رعایت کنند را ارائه

کردند.
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دیـوان محاسـبات رانتخـواری ۶۵۰
میلیون یورویی را تایید کرد

اردیبهشت 29, 1393

نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی گفت: دیوان محاسبات کشور
به عنوان اولین دستگاه نظارتی که موضوع رانتهای واردات کالا را به
آن ارجاع داده بودم، گزارش خود را ارائه کرده است که همین نشانه

این است که کارهای ضد فساد در کشور قابل پیگیری است.
مهر نوشت: احمد توکلی نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی در
نشست خبری با اشاره به اینکه این نشست درباره ارائه گزارشی
درباره رانت هایی است که مدعی بودند در بخش واردات کالاهای اساسی
رخ داده است، اظهار داشت: خدا را شکر می کنم که در جمهوری اسلامی
ایران، سیاستمداران حتی اگر به تنهایی حسب یک ناهنجاری فساد

اقدام کنند، به نتیجه می رسند.

توکلی اعلام کرد: دیوان محاسبات در پاسخ به نامه من درباره رانت
650 میلیون یورویی، رانت وزارت صنعت به یک شرکت خاص را تأیید

کرد.

وی افزود: پرونده این موضوع به دادسرای دیوان محاسبات ارسال شده
و در مجلس نیز مورد بررسی قرار میگیرد.

وی ادامه داد: کمیسیون اصل 90 و اقتصادی نیز همین روزها گزارش
خود را منتشر می کند.

نماینده مردم تهران در مجلس اظهار داشت: در جمهوری اسلامی ایران
به رغم وجود تاسفبار فساد در عرصه اقتصاد و سیاست و رسیدن به
مرحله فساد سیاسی که نشانه این است که دستگاه های مسئول رسیدگی
خود گرفتاری پیدا می کنند، هنوز مبارزه امکانپذیر و نتیجهبخش

خواهد بود.
وی با اشاره به ضرورت مقابله با رانت و تبعیض گفت: لااقل از سه
جهت ما نمایندگان ملت وظیفه داریم با موارد رانت خواری مبارزه
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کرده و تکلیف خودمان را نسبت به ملت انجام دهیم.

توکلی افزود: اثر اقتصادی رانت و تبعیض مهم است، چون باعث کاهش
کارآیی اقتصادی، کارآیی در تخصیص منابع ملی افت می کند در نتیجه
هم تولید پایین می آید و هم قیمت بالا می رود، این همان دو چیزی

است که ما از آن می نالیم و مردم فشارهای آن را تحمل می کنند.

نماینده مردم تهران در مجلس ادامه داد: تشدید بیکاری و تشدید
تورم و نیز عمق گسترده تر شدن رکود تورمی ناشی از این موضوعات

است، کاری که دولت با زحمت مبارزه با آن را سامان می دهد.

وی با اشاره به خطر دیگر رانت و تبعیض گفت: خطر دیگر آن، خطر
دمپینگ است، یعنی پیدا شدن شرایط تجارت تهاجمی به این معنا که یک
نفر بتواند در بازار قیمت را بالا و پایین کند و همه ضررهای ناشی

از تبعیض و رانت در اینجا نمایان می شود.

انتقاد از تبعیض و انحصار

توکلی با اشاره به آثار سیاسی و اجتماعی ناگوار تبعیض و انحصار
افزود: یکی از مهمترین این عوامل کاهش مشروعیت نظام است، وقتی
تبعیض ها و انحصارات رشد کنند مردم در صداقت و توانایی حکومت
تردید می کنند که این خسارت های سنگینی را به یک نظامی که مبتنی

بر خون فداکاران شهید ما درست شده است، وارد می کند.

این نماینده مجلس نفوذ گروه های خاص و صاحب ثروت را از دیگر
ضررهای این مسئله دانست و ادامه داد: این نفوذ در سیستم بالا می
رود و در نتیجه دموکراسی آسیب می بیند، در نظریه انتخاب عمومی که
متاسفانه تا اندازه قابل اعتنایی در کشور ما نیز صادق است نقش
گروه های خاص و تبلیغات ویژه و سیاستمداران را نشان می دهد که

چگونه به ضرر مشارکت مردم و دموکراسی عمل می کنند.

وی گفت: افزایش نابرابر توزیع درآمد از دیگر اثرات منفی تبعیض و
انحصار است. ما که شعار عدالت می دهیم و از حق می گوییم باید
بیشتر به آن حساسیت داشته باشیم و بالاخره پیوند قدرت و ثروت قوی
تر شده و کاهش نقش مردم در اداره کشور نتیجه تلخ این شرایط است،
تمام کسانی که به آزادی و مردم سالاری معتقد هستند باید از این

جهت نگران باشند.

توکلی با اشاره به سومین دلیلی که باید نمایندگان به این موضوع



بر اساس آن حساسیت داشته باشند، افزود: انجام وظایف قانونی عامل
دیگری است که باید به مسئله رانت و تبعیض از سوی نمایندگان توجه
شود چون نظارت بر اجرای قانون نیز از وظایف نمایندگی است در مواد
44، 45 و 52 قانون اجرای سیاست های کلی اصل 44 تصریحاتی علیه
انحصار و معاملات با تحکم و امتیازاتی که به یک فرد در بازار داده
می شود، وجود دارد و مرتکبین به این افراد در این بندهای قانونی

را مجرم شناخته است.

این نماینده مجلس گفت: ماجرا از اینجا شروع شد که در 92.7.18
گزارش موثقی به دست من رسید که برای یک شرکت خاص امتیازی در نظر

گرفتند که برای سایر شرکت ها در نظر نگرفته اند و نمی گیرند.

وی افزود: ماجرا این گونه بود که در واردات کالاهای اساسی، کشتی
ها، کالای اساسی را از مقصد بار می کردند اما در مالکیت فروشنده
بود. در خلیج فارس و آبهای ایران تا ارز تخصیص داده نمی شد و
فروشنده خاطرجمع نمی شد که ارز به حساب او رفته، اجازه پهلوگرفتن

کشتی و تخلیه بار را نمی داد.

توکلی ادامه داد: فرض کنید کسی که با ارز خود جنس می آورد تا
تخصیص ارز به او داده نمی شد اجازه نمی داد بار تخلیه شود و طبق
مقررات موجود ترخیص کالا هم حتما اجازه نمی یافت و در صورتی که
ارز تخصیص داده نمی شد اجازه تخلیه نیز صادر می شد. کد رهگیری
تخصیص به وارد کننده داده می شد سیستم عمل کرده و اجازه ترخیص

بار از گمرک به بازار داده می شد.

وی با اشاره به اینکه این فرآیند طولانی بود و در شرایط تحریم
اوضاع سخت تر است، گفت: حرف ما این بود که در تحریم همه سختی ها
را با هم تحمل کنیم و همه خیرات نیز برای همه باشد تا تبعیض کار
را دشوارتر نکند. برخی کشتی ها تا 11 ماه منتظر می ماندند و روزی
25 هزار دلار خسارت تاخیر تخلیه می دادند تا ارزی از چین حواله
شده و به این بار تخصیص داده شود، ارزی که تخصیص داده می شد لااقل
25 روز به بالا تا 3 و 4 ماه زمان نیاز داشت که البته دولت تلاش می
کرد این مدت را کوتاه کند ولی در حالت طبیعی حداقل 25 روز و
حداکثر 45 روز طول می کشید و برای اینکه دست به دست چرخیده و به
دست فروشنده در کشور مبدا صدور برسد بین 9 تا 13 درصد هزینه

انتقال ارز آن می شد.

این نماینده مجلس ادامه داد: استثنائا به یک تاجر خاص از هالک



بانک ترکیه که با ما کار می کرد تخصیص ارز داده شد به میزان حدود
85 هزار یورو که دو روزه به جای حداقل 25 روز عمل می کرد و هزینه

انتقال آن هم دو درصد بود.

توکلی افزود: بنابراین یک هزینه 10 درصدی کمتر می شد و حداقل
حدود یک ماه هزینه کمتری می داد، خواب سرمایه نداشت و بازار را
زودتر می توانست پوشش داده وامتیاز فروش داشته باشد که البته هیچ

کدام از اینها بد نیست اما به شرط اینکه برای همه باشد.

دولت مقصر است نه شرکت

وی گفت: شرکت طرف من نیست، دولت طرف من است. من کاری ندارم کدام
شرکت این امتیاز را گرفته است زیرا شرکت رفته و پیشنهاد می دهد
می خواهند این امتیاز را بگیرند. دولت باید بگوید یا به همه این

امتیاز را می دهم یا به هیچکس نمی دهم.

این نماینده مجلس ادامه داد: 92.8.3 نامه ای به آقای روحانی
نوشتم به صورت محرمانه و از وی خواستم اجازه ندهد این کار اتفاق
بیفتد که پاگیر شود، جلوی آن را بگیرد و به این وارد کننده هم از
ارزهای چین بدهند یا به همه وارد کننده ها اگر ممکن است ارز هالک
بانک بدهد، استناد من هم به علم، هم به قانون و هم به سیره امام

و رهبری بود که با انحصار و امتیاز مخالف بوده و هستند.

توکلی گفت: نامه را برای آقای روحانی فرستادم، چند جلسه به صورت
تلفنی و حضوری با دفتر ایشان صحبت کردم و تلاش کردم کتبا این
اتفاق بیفتد. آقای نهاوندیان قول دادند و گفتند پیشنهاد شما را
پذیرفتیم و سعی می کنیم به همه از هالک بانک بدهیم. گفتم آقای
دکتر نمی توانید این کار را بکنید. من اطلاع دارم مقدور نیست و
این عملی نیست، بهتر است برعکس آن عمل کنید تا همه مثل هم بوده و
دست بالا پیدا نکنیم . در همین گیر و دار متوجه شدم یک رانت دومی

هم به این شرکت و این فرد خاص داده شده است.

وی ادامه داد: شک داشتم که نامه اول به دست روحانی رسیده باشد
روز 92.9.19 از تبریز نامه ای تایپ کرده و برای دفترم ایمیل کردم
و گفتم به فلان وزیر برسانید تا این نامه را دستی به آقای روحانی

برساند.

جزئیات رانت دوم



توکلی با اشاره به رانت دوم ادامه داد: داستان از این قرار است
که پیشنهادی را این تاجر خاص مطرح می کند که توسط یکی از
استانداران سابق که الان همکار این تاجر شده به دست وزیر صنعت
معدن و تجارت می رسد، که اجازه دهید من به اعتبار خودم جنس از
خارج می آورم، به من اجازه تخلیه دهید چون من رضایت فروشنده را
می گیرم قبل از اینکه به او ارز بدهم و کالا را تخلیه می کنم. شما
قبل از اینکه به من ارز تخصیص دهید کد رهگیری را بدهید که من کالا
را ترخیص کرده و آن را در بازار بفروشم بعد به من تعهد دهید که
سر 4 ماه، 5 ماه و 6 ماه چقدر ارز به من تخصیص خواهید داد. به
این ترتیب چند اتفاق مثبت افتاد، اول اینکه این تاجر دموراژ نمی
دهد و 6 ماه بعد که به آبهای ایران رسید تخلیه می شود، این تاجر
می تواند کالا را ترخیص کرده و بازار را معتدل نگه دارد تا مصرف
کنندگان ما که دامداران و پرورش دهندگان طیور هستند، از این بهتر

استفاده کنند.

توکلی تصریح کرد: تثبیت زمان به این تاجر امکان برنامه ریزی داده
و نااطمینانی را کاهش می دهد که امر مثبتی است علاوه بر این به
بانک مرکزی هم امکان برنامهریزی می دهد چون می داند که چه مقدار

و چه وقت باید به این تاجر ارز تخصیص دهد.

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی اظهار داشت: به
آقای سیف نامه نوشتم که این امکان را برای همه شرکت های خصوصی
فراهم کند. در این نامه که 92/9/24 به آقای سیف نوشتم استدلال
کردم که کار شما با قانون اجرای سیاست های کلی اصل 44 قانون
اساسی سازگار نیست. ایشان 92/10/5 جواب نامه من را دادند و اعلام
کردند که لزوم تعمیم این فرصت اقتصادی به شرکت های خصوصی دیگر را
قبول دارم، اما وزارت صنایع و معادن باید این تعمیم را انجام

دهد.

عضو ناظر مجلس در شورای پول و اعتبار ادامه داد: 92/10/3 در
شورای پول و اعتبار اعلام کردم که اگر به این موضوع رسیدگی نشود،
تخلفات موجود را منتشر میکنم. 40 روز بعد یعنی 92/12/9 نعمت زاده
وزیر صنعت، معدن و تجارت پاسخ داد که این اقدامات رانت نبوده

است.

وی تاکید کرد: از تاریخ 92/2/8 تا 92/10/15 به صورت خصوصی و
محرمانه تلاش کردم دولت را قانع کنم که این کار اشتباه و تبعیض
بوده است، اما در تاریخ 92/10/15 تخلفات را منتشر کردم و به آقای



جهانگیری نامه نوشتم، معاون اول رئیس جمهور به نامه من واکنش
نشان داده و اعلام کرد که این اقدامات وزارت صنعت معدن و تجارت
کار خوبی بوده و دستور تعمیم این امتیاز به شرکت های خصوصی دیگر
را صادر کرد و تایید کردند که اگر تعمیم داده نشود، کار اشتباهی

است.

توکلی با اشاره به تخلف جدید دولت در تعمیم امتیاز به سایر شرکت
های خصوصی گفت: دولت تعهدی برای اعطای این امتیاز به شرکت های
خصوصی از آنها گرفت که از تاجر خاص نگرفته بود. بر این اساس باید
شرکت های خصوصی متعهد می شدند که بار مورد نظر را به کشور وارد
کرده و هر ارزی در هر زمانی و از هر کشوری که امکان تخصیص فراهم
بود، به آنها داده شود و امکان اعتراض هم ندارند. این در حالی
است که به تاجر خاص تعهد می دادند که در چه زمان هایی و چه
مبلغهایی ارز اختصاص خواهند داد که این امر موجب می شد فرد مذکور
بتواند برنامه ریزی اقتصادی داشته باشد. بنابراین این تعمیم جدید

برای کاهش ریسک تجار فایده ای نداشت.

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی مرحله بعدی اقدامات
خود برای جلوگیری از این رانت اقتصادی را شکایت به سازمان بازرسی
کل کشور در تاریخ 92/11/19 خواند و گفت: در تاریخ 93/1/5 نیز از
دیوان محاسبات درخواست رسیدگی به این پرونده را کردم. علاوه بر
این به کمیسیون اصل 90 و کمیسیون اقتصاد نیز در این خصوص شکایت

کردم.

عضو ناظر مجلس در شورای پول و اعتبار در تشریح مراحل پیگیری این
پرونده بیان کرد: در مرحله اول به صورت خصوصی با دولت مشکل را
مطرح کردم. در مرحله دوم به مجلس شکایت کرده و در مرحله سوم

شکایت خود را به دستگاه های نظارتی بردم.

میخواهم به دولت کمک کنم

وی ادامه داد: این مساله سیاسی نبود و نباید سیاسی شود. می خواهم
به دولت کمک کنم تا مشکلات کاهش یابد. دفاع من از کل کابینه
یازدهم نیز بخاطر حل مشکلات مردم بود تا باری که متاسفانه به دولت

تحمیل شده، سبک شود.

نماینده مردم تهران در مجلس تصریح کرد: اولین واکنش دستگاه های
نظارتی به شکایت من، نامه دیوان محاسبات بود که در تاریخ 93/2/16
به من ابلاغ شد. گزارش دیوان در مورد رانت اول حاکی از آن است که



تاجر خاص در تاریخ 92/7/10 از وزیر صنعت معدن و تجارت درخواست می
کند که ارز مورد نیاز را از مبادی خاص به این شرکت اختصاص دهد.
در تاریخ 92/7/18 وزیر دستور تخصیص این ارز را می دهد و در مجموع
73 میلیون یورو ارز ویژه از هالک بانک ترکیه به این شرکت اختصاص

یافت و کشتی های این شرکت نیز در مدت کوتاهی ترخیص شدند.

توکلی تاکید کرد: دیوان محاسبات این کار را دستور ویژه می خواند
که فرصت خاص برای یک تاجر فراهم کرده است.

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس با بیان اینکه در مورد تفاهم
650 میلیون یورویی نیز ادعای من تایید شده است، ادامه داد: در
تاریخ 92/8/26 کمیته ذیربط تصمیم گرفت و در تاریخ 92/8/29 تفاهم
نامه ای میان بانک مرکزی و بانک پاسارگاد و یکی از شرکت های تاجر
خاص صادر شد. این در حالی است که 10 روز بعد از صدور این تفاهم
نامه یک شرکت دولتی وابسته به وزارت جهاد کشاورزی همین تقاضا را
از بانک مرکزی و وزارت صنعت می کند که به همین ترتیب کالا وارد

کند، اما با پیشنهاد وی مخالفت می شود.

عضو ناظر مجلس در شورای پول و اعتبار ادامه داد: گزارش دیوان
محاسبات حاکی از آن است که سهم این تاجر از بازار واردات خوراک
دام در سال 91، 20 درصد بوده که در سال 92، به 40 درصد افزایش
یافته است. در این گزارش دیوان نسبت به ایجاد انحصار هشدار می

دهد.

نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی اظهار داشت: گزارش دیوان
محاسبات ادعای وزارت صنعت، معدن و تجارت مبنی بر اینکه در آن
تاریخ کالاهای وارداتی شرکت خاص در کشور کم بوده است را نیز رد می

کند.

وی تصریح کرد: دیوان محاسبات در گزارش خود تاکید می کند که
انعقاد تفاهم نامه در راستای جلوگیری از ضرر و زیان شرکت فوق

انجام شده است.

توکلی با تاکید بر اینکه پرونده تخلف وزارت صنعت، معدن و تجارت
جهت رسیدگی به دادسرای دیوان ارسال شده است، گفت: بر اساس قانون
هرگونه کمک و اعطای امتیاز دولتی (ریالی، ارزی، اعتباری، معافیت،
تخفیف، ترجیح و اطلاعات) به صورت تبعیضآمیز به یک یا چند بنگاه یا

شرکت که موجب تسلط بر بازار و اخلال در رقابت شود، ممنوع است.



عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس خاطر نشان کرد: این پرونده در
دیوان محاسبات رسیدگی می شود و اگر ادعای دیوان صحیح باشد، حکم

علیه مرتکبان و مسئولان متخلف صادر خواهد شد.

عضو ناظر مجلس در شورای پول و اعتبار تاکید کرد: طرف اعتراض من
بخش خصوصی نیست، بلکه مسئولان حکومت هستند، چون نباید به صورت

تبعیض آمیز امتیاز بدهند.

توکلی گفت: تاسف می خورم از این که مساله به این روشنی با اینکه
مورد تایید معاون اول رئیس جمهور بوده تا این اندازه ادامه پیدا
کرد و تلاش مان برای این که این مساله به صورت خصوصی حل شود و نه
وقت من و نه وقت دولت گرفته و نه احساسات مردم درگیر شود بیهوده

بود.

وی درباره ارایه گزارش در کمیسیون اقتصادی بیان کرد: فکر می کنم
گزارش فردا منتشر می شود. آقای پورمختار به من این طور گفته است

که این گزارش رانت خواری را تایید کرده است.

نماینده مردم تهران در مجلس در پاسخ به این سوال که کمیسیون اعلام
کرده وزارت صنعت گزارش جدیدی را به کمیسیون ارایه کرده است، بیان
کرد: من از این مساله اطلاعی ندارم ولی همین دیروز آقای پورمختار
به من گفت که گزارش آماده است و اعلام کردند که از نظر ما وقوع

رانت قطعی است.

وی ادامه داد: گزارش دیوان در این مساله از ادعای من فراتر رفته
است که به عنوان نمونه یک مورد را ذکر می کنم که معلوم شود
رسیدگی دیگری نیز لازم است. به طور مثال قیمت کنجاله، ذرت و جو
وارداتی در سال 92؛ میانگین قیمت همه واردکنندگان دارای یک قیمت
است که میانگین قیمت های این واردکننده با آن قیمت دارای اختلاف

است و با این که هزینه تمام شده کمتر است قیمت بالاتر است.

توکلی ادامه داد: در کنجاله این قیمت 70 دلار در هر تن، در ذرت 34
دلار در هر تن و در جو 51 دلار در هر تن است. نتیجه این امر آن است
که با توجه به سهم 40 درصدی از واردات این کالاها و این که ارزها
مبادله ای است و با در نظر گرفتن اختلاف قیمت ارز مبادلاتی و آزاد
ممکن است ارقام بسیار بزرگی مورد استفاده و سوء استفاده واقع شده
باشد که رسیدگی جدا نیاز دار و وظیفه دوستان رسانه ای است که

کنکاش کنند و از حق مردم دفاع کنند.



وی گفت: مرغی که مردم به خاطر گرانی نمی توانند بخرند و گوشتی که
به دلیل گرانی نمی توانند تهیه کنند به دلیل وجود این مسایل است

که قیمت تمام شده واردات را بالا می برد و عرضه را کم می کند.

نماینده مردم تهران افزود: خطر دمپینگ جدی است. در ایران عمده
ذرت کاران در خوزستان هستند و در فضای شرجی و گرم و پرزحمت
کشاورزان هموطن خوزستانی ذرت کاشتند به امید این که 840 تومان در
فصل برداشت بفروشند، درست زمانی که عرضه محصولات داخلی وارد بازار
اهواز شد قیمت به 730 تومان رسید. در کمیسیون اقتصادی هم که تجار
رقیب دعوت شده بودند عین همین بلا سر بعضی از آنها که صراحتاً به
کمیسیون رفته اند آمده است که در موقع عرضه کشتی های آنها قیمت

کالا پایین می آید بعد بالا می رود.

وی تصریح کرد: در بعضی از موارد روش مهمتر از نتیجه رقمی پولی
است که جابجا می شود. در روش امروز 50 میلیارد تومان بعد 500

میلیارد تومان و سپس 3 هزار میلیارد تومان جابجا می شود.

توکلی گفت: در اولین گزارش قانون محاسبات حدود 50 میلیارد تومان
که این امر منهای منافع حاصل از عدم خواب سرمایه حدود 50 میلیارد
تومان استفاده فرد شد. در دومین حساب سخت تر است، بانک مر کزی می
ً اعتبارات داده نشده است ولی قطعاً رقمش بیشتر است. خود گوید اصلا

تفاهمنامه یک اعتبار است.

نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی در پاسخ به این سوال که
با آقای زنگنه تماس های مکرر داشته ایم که تامین ارز شرکت های
دامی از طریق شرکت نیکا تامین شده است گفت: من از زمان آقای
بهمنی در دولت قبل برای کارهای اساسی دلواپسی داشتم و مکرراً در
این امر تلاش کردم که کشتی به آب نخوابد، روزهایی بود که ما روزی
500 میلیون دلار دموراید می دادیم من ساکت نمی ماندم به آقای
زنگنه هم زنگ زدم البته نه به خاطر تاجر خاصی بلکه گفتم نباید
اجازه دهید این 500 میلیون دلار از کشور خارج شود و به این کار

خود افتخار می کنم.

وی در پاسخ به این سوال که خود 11 ماه پیش در گمرک ماهشهر حضور
پیدا کرده اید، گفت: بله تایید می کنم. فیلم آن نیز در موبایل من
هست. در آنجا از انبارها و کشتی بازدید کردم، به مجلس گزارش دادم
و پیرو آن با آقای زنگنه و آقای بهمنی صحبت کردم و خوشحالم که

چنین کاری را توانستم برای مردم انجام دهم.



توکلی در پاسخ به سوال دیگری در این باره که با وجود که این
اقدام شما بسیار نیکو است چرا در زمان دولت گذشته که بیشترین
میزان فساد رخ می داد چنین نشست خبری را برگزار نکرده اید و این
کار را در دولت فعلی که رئیس جمهور می گوید عده ای برای دور زدن
تحریم ها منافع ملت را نادیده گرفته اند انجام داده اید اظهار
داشت: بنده را برای اختلاف سه هزار میلیاردی در مجلس استیضاح
کردند. به عنوان مرکز پژوهش ها در آن دوره با یک فسادی که
خودتحمیلی بود و مکاتبات آن نیز موجود است و شاید آن را منتشر
کنم مبارزه کردم، تمام مراحل را طی کردم و بعد از 4 ماه توانستیم
تصمیم غلط غیراقتصادی و غیرملی را لغو کنم و چون لغوش را گرفتم
دیگر احتیاجی به کنفرانس مطبوعاتی نبود. اگر این دولت همان طور
که به درستی می گوید من شفافترم باید از این اقدام استقبال کند.

وی در پاسخ به سوال دیگری در زمینه واردات در این باره که فرد
انحصارگر مورد نظر علاوه بر واردات ذرت واردکننده روغن هم هست، و
در بحث واردات خودرو هم این رانت وجود دارد، آیا قانون و بحث
نظارت مجلس بر اجرای قانون ایراد ندارد؟ گفت: این اشکال متکثر

است و متاسفانه وجود دارد.

بازداشت زنجانی امیدوارکننده است

نماینده مردم تهران در مجلس در پاسخ به این سوال که گفته می شود
که جنابعالی برای جناب آقای ناصر ایمانی از آقای زنگنه وزیر فعلی
نفت یک ارز هنگفتی گرفته اید آیا صحت دارد یا خیر؟ گفت: این حرف
ها دروغ است. رهبری فرمودند با فساد باید مبارزه شود، این از آن
نعره ها است. بنده در همه اقشار، دوستان و حامیان پاکی دارم که
به من اطلاعات می دهند، من اطلاعات آنها را چک می کنم، این رانت هم
در مورد هر کسی که بود مبارزه می کردم و شاهد آن نیز زندگی من

است که اگر گیری داشتم دست به هر لانه زنبوری نمی کردم.

وی در پاسخ به سوال دیگری در این باره که در سال های اخیر درباره
فساد و رانت خواری صحبت های زیادی می شود اما روز به روز پرونده
های جدید مطرح می شود آیا مسیر را اشتباه می رویم و یا این که
قرار نیست اتفاقی بیافتد؟ افزود: متعاقب نامه ای که بنده نوشته
بودم آقای زنجانی دستگیر شد، ممکن بود اگر آن نامه نوشته نمی شد
تصمیم نامناسبی که داشت ادامه پیدا می کرد منجر شود که این کلاغ
هم از درخت بپرد. الحمدالله تاثیر گذاشت و رئیس قوه قضائیه این
مساله را پذیرفت و دستور بازداشت را داد، این هم از نمونه های



است که تلاش نمایندگان می تواند تاثیر بگذارد و بازداشت او خود
امیدوارکننده است تا رسیدگی شود.

وی تصریح کرد: آقای رئیس مجلس و آقای روحانی نگران بودند که اگر
بابک زنجانی بازداشت شود تامین منافع ملت به خطر بیافتد، ما
استدعا کردیم که این کار صورت بگیرد چرا که در غیر این صورت ممکن

است اتفاق برعکسی بیافتد که الحمدالله آنها پشتیبانی کردند.

توکلی درباره راه های پیش رو بیان کرد: فساد ناشی از ساختارهای
نامناسب و سیاست های نامناسب و کانون های قدرت نامناسب است. ما
در حال حاضر در مرحله کارهای سیستمی هستیم، مبارزه با فساد
گرفتاری های خود را دارد، کار هر روز سخت تر می شود و نباید کار
برای ما که واسطه مردم هستیم مایوس کند و ما را از تلاش باز

بدارد.

وی در این باره که اسامی بدهکاران بانکی از جیب آقای احمدی نژاد
به جیب آقای روحانی رفت و چرا اسامی اعلام نمی شود و با آنها
برخورد نمی شود گفت: اعلام شدن اسامی فایده دارد. همین که می
گویید از این جیب به جیب دیگری رفت شک و شبهه و سوء ظن ایجاد می
کند که اعلام اسامی آن را کم می کنم. باید اعتماد عمومی به

مسئولین تقویت شود و این حداقل کاری است که انجام می شود.

وی در ادامه این نشست خبری با اشاره به اینکه مقدمه برخورد با
رانت و انحصار انتشار اخبار است، گفت: برخورد هم باید قائل به
تفکیک باشد یعنی با هر موضوع به گونه ای برخورد کرد، آنها که
دارند و نمی دهند و آنها که در حوادث مختلف کم آورده و عقب مانده

اند.

توکلی در پاسخ به سئوالی خبرنگاری درباره احتمال ارتباط این رانت
با مسئولان فعلی گفت: من اطلاعی در این باره ندارم، وارد این مسئله
نمی شوم و ادعایی هم در این باره ندارم چون این مسئله کار
اطلاعاتی می خواهد و دستگاه اطلاعاتی زیر نظر من نیست. همین قدر که
در ظاهر می بینید کار را دنبال می کنم تا ان شاء الله نتیجه

بگیریم.

این نماینده مجلس ادامه داد: شما نمایندگان رسانه ها هر جا
انحصار دیدید مخصوصا در امور مربوط به معیشت مردم با آن مقابله
کنید و بر روی حمایت من هم حساب کنید. اگر ادعا شد کسی که با من
نزدیکی و دوستی دارد سوء استفاده کرد روی حمایت من حساب کنید. هر



کس باشد من با او برخورد می کنم. مطمئن باشید یک حامی برای خود
دارید چنانچه سوء استفاده را پیگیری کنید که بتوان آن را مستند و

مدلل کرد.

عبارت اول روحانی درباره منتقدان اشتباه بود

وی در پاسخ به سئوالی مبنی بر اینکه شما تاکید می کنید رسانه ها
چنین رانت ها و انحصارها را منتشر کنند اما شاهد عملکرد منفی
دولت در خصوص نقدهای رسانه ای هستیم که یا به عملکرد رسانه ها بی
توجهی می کنند با با آنها مواجهه دارند مثل همین قضیه 650 میلیون
یورویی و قضیه کرسنت که اطلاع داریم با خود نمایندگان نیز برخورد
شده که در این خصوص مطلبی را مطرح نکنند، پیشنهاد شما برای اینکه
جو رسانه ای خوبی در کشور در این زمینه داشته باشیم به دولت
چیست، گفت: آقای روحانی یک اشتباهی کرد و یک چیزی گفت و 10 دفعه
آن را تصحیح کرد اما شما آن را اشتباه را می بینید و 10 دفعه
تصحیح را نمی بینید. مطلبی را درباره نقادان خود گفت که نباید می
گفت اما بعدا تصحیح کرد شما هم دومی را بچسبید اولی را رها کنید

تا به فضا کمک شود.

توکلی افزود: در مطالعات اقتصاد سیاسی ما ثابت می کنیم کشمکش از
هر نوع تولید را پایین می آورد و هزینه های شوک های خارجی را
افزایش می دهد که در این جریان طرفین کشمکش ضرر خواهند کرد،
شرایط کشور، شرایط سختی است و به دولت کمک کردن به صرفه ملت،
اسلام و انقلاب است. البته کمک بدین معنی نیست که همه اش چه چه
بزنیم بلکه کمک به این معنی است که خوبی های دولت را تقویت کنیم
و عیب های آن را برای رفع عیب مطرح کنیم، مثل من که دو ماه و نیم
تلاش کردیم این کار خصوصی انجام شود. نیت من این بود که بدون

مواخذه مرتکبین کار متوقف شود.

وی ادامه داد: انتقاد اگر این گونه باشد دولت می پذیرد البته
همیشه هم انتقادات وارد نیست و دولت حق دارد از خود دفاع کند.

نماینده مردم تهران گفت: برخی دولت ها وضعشان خیلی خراب بوده،
زودتر به جلوگیری رسیدیم و بعضی دولت ها در ابتدا به آنها فرصت
می دهیم که بتوانند کار کنند، شما رسانه ها می توانید هزینه فساد
را برای مفسدین بالا ببرید این خدمت شما به دولت است که خدمت

بزرگی به شمار می رود و از شما چنین انتظاری می رود.

توکلی درباره تشکیل سازمان مبارزه با مفاسد اقتصادی که از سوی



مرکز پژوهش های مجلس پیشنهاد شده است، گفت: تجربه کشورهای موفق
نشان می دهد که وقتی فساد سیستمی صورت می گیرد و سیستم ها نمی
توانند کار کنند پیشنهاد سازمان مستقل می دهند که دستچین کنند.
از سیستم های موجود افراد خاصی را که به آنها خاطرجمع هستند از
طرف بالاترین ارگان ها حمایت کنند تا این سازمان ها با این افراد
به طور مستقل کار کنند، این منطق قابل پذیرش است و فکر می کنم

ایران به این مرحله رسیده است.

وی گفت: با اینکه یک نهاد مستقل مامور مبارزه با مفاسد اقتصادی
به طور سیستمی شود موافق هستم.

لزوم شکایت بانک ها از بدهکاران

نماینده مردم تهران در پاسخ به سئوالی مبنی بر اینکه هر سه قوه
درگیر مبارزه با مفاسد اقتصادی هستند و به نظر می رسد خلاء قانونی
در این بین وجود دارد پیشنهاد شما برای این وضع چیست، گفت: من
معتقد نیستم خلاء وجود دارد، شما اگر بخواهید یک بانک را وادار
کنید از بدهکاران و مفسدان شکایت کند در عرض یک هفته می توانید
این کار را بکنید، مجلس هم به کمک شما می آید. اگر خلاء قانونی
بود مجلس مشکل را حل می کرد اما همین بحث نظارتی که کمیسیون اصل
نود کمک می کند نمایندگان در نطق های خود مطرح می کنند و من هم

پیگیر این موضوع هستم کمک مجلس به حساب می آید .

توکلی خاطرنشان کرد: این حادثه نشان داد که اگر نماینده ای به
تنهایی هم بخواهد در این زمینه عمل کند می تواند اما من اهمیت

کار رسانه ها را یادآوری می کنم.

نماینده مردم تهران در پاسخ به سئوال پایانی مبنی بر اینکه زمان
محاکمه معاون اول رئیس جمهور سابق که در محاکم مختلف قرار مجرمیت
در چند مورد برای او صادر شده است، چه موقع خواهد بود، گفت: من

اطلاعی ندارم ولی مثل شما تلاش می کنم زودتر این اتفاق بیفتد.



دمـــای هـــوای مازنـــدران از
چهارشنبه تا هشت درجه کاهش می

یابد
اردیبهشت 29, 1393

مدیرکل هواشناسی مازندران گفت : با تقویت جریانات مرطوب خنک
شمالی ، دمای هوای این استان در روزهای چهارشنبه و پنجشنبه هفته

جاری بین شش تا هشت درجه کاهش می یابد.

نوربخش داداشی  در گفتگو با  ایرنا افزود : همچنین هوای مازندران
از بعد از ظهر روز چهارشنبه تا ساعات پایانی روز پنجشنبه بارانی

خواهد شد که با وزش باد نیز همراه می شود.

وی نسبت به احتمال آبگرفتگی معابر عمومی در این مدت هشدار داد و
به دامداران و کوهنوردان توصیه کرد تا برای جلوگیری از بروز
هرگونه حادثه ناشی از اصابت آذرخش بویژه در ارتفاعات نکات ایمنی

را رعایت کنند.

داداشی همچنین از دامداران خواست تا با توجه به احتمال وقوع سیلاب
از چرای دام در حاشیه رودخانه ها خوددادری کنند.

مدیرکل هواشناسی مازندران شرایط جوی استان را از ساعت 10 صبح
امروز صاف تا نیمه ابری توصیف کرد و اظهار داشت : از بعد از ظهر
امروز و اوایل امشب هوای مازندران با رشد ابر همراه است که رگبار

باران ، آذرخش و وزش باد را به همراه خواهد داشت.

وی دریای مازندران را هم در روز جاری دارای امواج کوتاه توصیف
کرد و افزود : سمت وزش باد نیز جنوب غربی تا غرب است که بین چهار

تا 10 متر بر ثانیه سرعت دارد.
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داداشی گفت : وضعیت هوای مازندران از ساعت 10 صبح روز سه شنبه
(فردا) صاف تا نیمه ابری خواهد بود.

وی افزود : بر اساس آخرین نقشه های پیش یابی هواشناسی ، هوای
مازندران در روز جمعه نیمه ابری تا ابری خواهد بود که بتدریج از

میزان ابر کاسته می شود.

داداشی گفت : بیشینه دمای هوای امروز ساری با یک درجه افزایش
نسبت به روز پیش به 34 درجه و کمینه دمای هوای امشب این شهر نیز
بدون تغییر نسبت به شب گذشته به 18 درجه سانتی گراد بالای صفر می

رسد.

تـامین آب بـا کیفیـت هـدف اصـلی
ماست

اردیبهشت 29, 1393

مدير عامل آب وفاضلاب مازندران در نشست مديران مناطق بامعاونت
مالي و پشتيباني كه به منظور بررسي و رقع مشكلات در پيش روبرزگار
شد، گفت: تامين آب با كيفيت هدف اصلي این شركت است  ومديران بايد

توجه جدي به اين مساله داشته باشند .

به گزارش کیاپرس، مهندس ذبيح ا… ذاكري   افزود: بحث تامين آب
بسيار مهم مي باشد ودر این رابطه مديران مناطق بايد با مديريت
منابع آب ، توزيع متوازي را براي همه شهروندان مد نظر قراردهند

وي ياد آور شد : با توجه به فرا رسيدن فصل تابستان و شيوع بيماري
ها ، مديران بايد نظارت دقيق و كامل برمنابع توليد وتوزيع آب

https://www.kiapress.ir/?p=16441
https://www.kiapress.ir/?p=16441


داشته باشند .

مدير عامل آب وفاضلاب شهري مازندران به اجراي صحيح طرح تكريم
ارباب رجوع اشاره نمود وگفت : حل مشكلات مردم در كوتاهترين زمان

ممكن از اولويت هاي شركت است .

مهندس ذاكري صرفه جويي و مديريت در بخش هزينه ها از سوي مديران
تاكيد نمود وافزود : درسال اقتصاد مقاومتي بايد با كمترين هزينه

، بيشترين دستاوردها را داشته باشيم .

درادامه معاون مالي و پشتيباني آب وفاضلاب مازندران گفت : ستاد
شركت ومناطق امت واحده بوده وبايد با همت ،همياري و تلاش ، در جهت
حل مشكلات مردم گام بردارند .هرمز نياز آذري با بيان اينكه درسال
اقتصاد مقاومتي بايد هزينه هاي كاهش و با تلاش بيشتر خدمات را
ارتقاء بخشيم اضافه نمود: تفاوتي بين ستاد ومناطق وجود ندارد و ا

عتدال درامور اجرايي رعايت خواهد شد .

وي بر رعايت آئين نامه ها ودستورالعمل ها تاكيد نمود و افزود :
مناطق براي نگهداري از تاسيسات ، از نيروهاي موجود استفاده نموده

تابخشي از هزينه هاي اضافي كاهش يابد .

تهدیـدات مـواد مخـدر در جـامعه
باید جدی گرفته شود

اردیبهشت 29, 1393

 معاون سياسي، امنيتي و اجتماعي استاندار مازندران در كارگاه
آموزشـي يكروزه مديران استان در خصوص راهكارهاي مبارزه با اعتياد

https://www.kiapress.ir/?p=16437
https://www.kiapress.ir/?p=16437


به مواد مخدر، گفت: تهديدات مواد مخدر در جامعه را بايد جدي گرفت
و براي مهار آن برنامه اصولي و علمي ارايه كرد.

 به گزارش  کیاپرس،عـليرضا يونسي رستـمي، با بیان اینکه  امروزه،
استفاده روز افزون از مواد اعتياد آور، يكي از معضلات پيچيده

جوامع انساني است  افزود:  اين پيچيدگي از آن جا ناشي مي شود كه
اعتياد به مواد مخدر، يك معضل زيستي، رواني، اجتماعي، اقتصادي و
فرهنگي است و نمي توان اعتياد به مواد مخدر را فقط از يك ديدگاه

مورد توجه قرار داد.

 وی ادامه داد:  پديده شوم مصرف مواد مخدر در لايه هاي مختلف
جامعه مي تواند ظهـور كند و لازم است همه منافذ سرايت اين پديده

را مسدود كرد.

معاون  استاندار مازندران  خاطر نشان كرد: دستگاه هـاي اجرايي با
بهره مندي از داده هاي علمي كارگاه هاي آمـوزشي و كارگاه حاضـر،
نسبت به افزايش آگاهي كاركنان دولت همت گمارند و مصرف مواد مخدر
به عنوان پديده اي شوم، خانمان برانداز و منفعل كننده در اذهان

تداعي شود.

يونسي بر بسيج همگاني، همكاري دولت و مردم و بهره گيري مطلوب از
نقش و جايگاه خانواده ها، در امر مبارزه با مواد مخدر در اين
خصوص تاكيد كرد و عنوان داشت: بايد از همه ظرفيت ها براي ريشه

كني عفريت مواد مخدر استفاده شود.

پخــت بزرگتریــن کبــاب کوبیــده
ایران در امیرکلا

اردیبهشت 29, 1393
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بزرگترین کباب کوبیده ایران به طول 27 متر در شهر امیرکلای بابل
پخته شد.

به گزارش کیاپرس، با حضور بیش از 2 هزار شرکت کننده در رستوران
تالار سنتی اردیبهشت امیرکلا کباب کوبیده با استفاده از 40 کیلو
گوشت به مدت هفت دقیقه به کمک تیم 15 نفری به طول 27 متر پخت شد.

این کباب کوبیده توسط محمدرضا و علیرضا سلطانی صاحبان رستوران
تالار اردیبهشت به مناسبت نخستین سالگرد تاسیس این رستوران با هدف

ایجاد نشاط و شادی در بین شهروندان پخته شد.

گفتنی است قبلا رکود بزرگترین کباب کوبیده به طول 22 متر در رشت
به ثبت رسید.

تـاجران ژاپنـی مشتریـان پـرو پـا
قرص فرشهای دستباف ساری

اردیبهشت 29, 1393

رئیس اتحادیه فرش دستباف شهرستان ساری گفت: تاجران فرش ژاپن
مشتریان پرو پا قرص فرش دستباف ساری هستند.
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به گزارش کیاپرس، ملیحه محمدی در گفتوگو با خبرنگار فارس در
ساری، با اعلام اینکه مشکل بیمه فرشبافان شهرستان ساری با اقدامات
انجام شده توسط فنی و حرفهای مازندران برطرف شد، اظهار داشت:
روزانه 70 نفر از فرشبافان ساری به سازمان صنعت معدن و تجارت جهت

زیرپوشش قرار گرفتن بیمه معرفی میشوند.

وی تصریح کرد: مشکل هوشمند کردن کارت مهارت در فنی و حرفهای
برطرف شد و کسانی که پنج ماه در نوبت بودند نیز میتوانند با

مراجعه به ادارات تابعه زیرپوشش بیمه قرار گیرند.

رئیس اتحادیه فرشدستباف شهرستان ساری در ادامه به رفع مشکل صدور
گواهی مهارت در فنی و حرفهای اشاره کرد و گفت: روزانه 50 نفر

برای پیگیری اولیه برای بیمه معرفی میشوند.

این مسئول با اعلام اینکه اتحادیه فرشدستباف شهرستان ساری بیش 10
هزار و 500 عضو دارد، خاطرنشان کرد: ماهانه 200 نفر به اعضای

اتحادیه اضافه میشوند.

محمدی با اعلام اینکه 10 کارگاه متمرکز و غیر متمرکز قالیبافی در
شهرستان ساری مشغول فعالیت هستند، افزود: یک مجتمع تولید فرش در
ساری مشغول فعالیت است که حمایت از کارگاههای تولید فرش را در

دستور کار دارد.

وی بیشترین مشتریان فرشدستباف شهرستان ساری را تاجران تبریزی
عنوان کرد و یادآور شد: فرش ساری پس از انتقال به تبریز در

بازارهای مختلف جهان فروخته میشود.

این مسئول با اعلام اینکه تاجران فرش ژاپن نیز مشتریان پرو پاقرص
فرش دستباف ساری هستند، گفت: در یک نمایشگاه بینالمللی با چند
تاجر ژاپنی آشنا شدیم که مشتریان ثابت فرش دستباف این شهرستان

هستند.

رئیس اتحادیه فرش دستباف شهرستان ساری در ادامه از برگزاری
نمایشگاه فرشدستباف در شهریور ماه امسال خبر داد و گفت: فرشبافان
مازندران نیز تلاش دارند که در این نمایشگاه با بهترین کارهای

تولیدیشان حضور پیدا کنند.

وی اضافه کرد: تلاش ما این است که با محصولات متنوع در این
نمایشگاه حضور پیدا کنیم و فرشبافان زیادی برای حضور در این



نمایشگاه اعلام آمادگی کردند.

محمـدی خواسـتار همکـاری مسـئولان شهـری و اسـتانی بـرای برگـزاری
نمایشگاه دائمی فرش در استان مازندران شد و گفت: در صورت ایجاد

این نمایشگاه اشتغالزایی مناسبی در استان انجام میشود.

وی با اشاره به اشتیاق جوانان به این رشته هنری گفت: از مسئولان
شهری و استانی درخواست داریم که نسبت به برپایی نمایشگاه دائمی

فرش در استان اقدام کنند.


